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) ESET @minvws.ni];INEEXEDN)IEXED @minvws. ni];IEXED.
: )

Sent: Wed 4/1/2020 2:01:23 PM

Subject: RE: Covid en onze sporteconomie

Received: Wed 4/1/2020 2:01:23 PM

SWS heb ik zo met] AE overleg over en denk daarna groen licht.

Gesprek met BZK mag je noemen, maar is wel met een week uitgesteld......

var:IEE)SIEc inv i>Verzonden: woensdag 1 april 2020 15:51

) SEER eminvws ob IEEE SEE eins; IED
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Covid en onze sporteconomie

Aan:

Alle rijksbrede maatregelen kan je zo communiceren, dit is de meest recente bekende info. Zou je voordat je ‘'m uitstuurt nog

even kunnen afstemmen? Ga nog wel wat punten in de nota aanpassen met name op wat wij doen aan maatregelen, dus dan

kan ik ook jouw versie even updaten.

EE ren we al communiceren over SWS en over gesprekken VNG-BZK?

Met vriendelijke groet,

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parmassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

s.nl

Verzonden: woensdag 1 april 2020 15:13

Aan: ) minvws.n!; [EERE minvws.n>;[EEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Covid en onze sporteconomie

Ha zeker,

Hierbij de mail.

ik mail [EER dat we hem/de provincies op korte termijn informeren over de samenwerking die we met de provincies
willen opstarten, hoe de aanpak vanuit het Rijk eruit ziet en dat we graag tot samenwerking komen.

5.1.2¢

- Kun jij onderstaand vragenlijstje aan de provincies evt. van aanvullingen voorzien ?

- Zie het initiatief in Gelderland om de economische gevolgen voor sportaccommodaties in kaart te brengen ? Zie jij daar

een mogelijke samenwerking ?

@EEAFLM ben hier nog niet betrokken bij geweest, dus weet niet wat op welk moment welke maatregel bekend (mag ) zijn. Heb

uit de nota geplukt, kun jij de informatie in onderstaande mail schrappen die nog niet naar buiten mag ?

Groet,

Ha allen,
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van:IEEEEXER@ minvwsn>Verzonden: woensdag 1 april 2020 12:22

Aan: @minvws.nl>

ce:

Onderwerp: RE: Covid en onze sporteconomie

Bijgevoegd alvast een overzicht van wat we nu aan het doen zijn.
Daarnaast is er "as we speak” een overleg met VNG/VSG en BZK over een aanvullende storting via de AU zodat gemeenten de

huren aan sportclubs niet in rekening gaan brengen deze maanden.

@ minvws.nl>

Heb jij zo voldoende info om richting [EAA reageren?
Wellicht goed om vervolgens in 1x alle provincies te informeren over waar we staan.

Kun jij daar een voorbereidende mail voor maken die ik daarna kan uitsturen?

Want wel verstandig om in het steunpakket samen op te trekken zodat we niet via drie lagen gaan compenseren.....

van:EXEC)JECEEDMN@ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 17:48

Aan:IEEE)SCRE© ins o>; IEEE)EXEe minvws.n)>
Onderwerp: FW: Covid en onze sporteconomie

Ha,

Zie onderstaand.

Om de provincie te helpen:

Hebben we een overzicht van onze inzet voor de sport vanuit het Rijk zoals [JEREvanmorgen opsomde, dat

we kunnen delen met de provincie ?

Verder kunnen we wellicht aangeven dat we aan het hadenken zijn over een aanpak om de financiele

gevolgen te inventariseren en daarover zullen berichten als dat verder is uitgewerkt?

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work(www .blackberry.com)

Van:EEEJEBEM @zclderland n>
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Verzonden: 31 mrt. 2020 16:35

Aan:TEEN BEE mins nl
Onderwerp: RE: Covid en onze sporteconomie

Ja, eigenlijk was de mail ook wel voor jou bedoeld.

Ook al had ie een persoonlijk begin.

Wij hebben elkaar gesproken bij Jumping A’dam. Ik begreep dat jij vooral de strategische zaken doet.

Vandaar dat ik de volgende vraag voor jou heb.

Naast het kabinet werkt ook Gelderland aan een pakket economische ondersteuningsmaatregelen; aanvullend uiteraard.

Nu heeft ons (team Sport) de vraag bereikt om in beeld te brengen wat de (lange termijn) economische gevolgen zijn
voor de sportaccommodaties.
Daarnaast is er donderdag een gezamenlijk gesprek van de gedeputeerden sport, 0.a. over het virus.

Ik weet ondertussen dat Mulier Instituut een vragenlijst heeft uitgezet naar gemeenten, dat sportverenigingen- en

stichtingen de eenmalige tegemoetkoming van 4.000 euro ontvangen, dat NOCNSF een steunfonds breedtesport opricht
en een eerste raming heeft opgeleverd, en dat de VSG aan geeft in gesprek te zijn met kabinet over compensatie voor

gemeenten.

Is er nog meer in ontwikkeling waar wij als provincie op kunnen aansluiten?

Zonder dat we zaken dubbelop gaan doen?

Vriende

i
groet,

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 16:39

Aan: JBEEM @gelderland.ni>

Onderwerp: RE: Covid en onze sporteconomie

Ha,

Deze was niet voor mij bedoeld volgens mij,

Groet,

van: [IEEJEBEN @zelderland.nl>
Verzonden: donderdag 26 maart 2020 15:57

Aan: JEEN @selderland.ni>
Onderwerp: Covid en onze sporteconomie

Collega’s,

buiten verzoek

Dat rare beest covid houdt ons niet alleen aan huis gekluisterd, het levert ook nog extra werk op.
Naast het kabinet werkt ook Gelderland aan een pakket economische ondersteuningsmaatregelen; aanvullend

uiteraard.
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Nu heeft ons de vraag bereikt om in beeld te brengen wat de (lange termijn) economische gevolgen zijn voor de

sportaccommodaties.

Kunnen jullie mij helpen aan en aantal antwoorden:

1. Zijn jullie al met dit vraagstuk?

Zoja, waar denken jullie aan?

2. Ben ik bij jullie aan het goede adres of is er een collega?

Groet

p-s. In de bijlage een eerste inventarisatie voor GS van mijn collega’s EZ. Vertrouwelijk.

Disclaimer

Disclaimer

Ll De meest recente bekende voorwaarden voor alle regelingen benoemd in deze nota zijn in de bijlage opgenomen.


